



Rueil-Malmaison, 8 April 2003

PRESS COMMUNIQUÉ

VINCI wins contracts for 3 works packages in the construction of the Est-Europe high-speed railway line, worth a total of 221 million euros.

GTM Construction, Sogea Construction and Eurovia, subsidiaries of the VINCI group, have just been selected by RFF (Réseau ferré de France) to undertake 3 of the 11 earthmoving works packages that have now been awarded in respect of the Est-Europe LGV (high-speed line):

- package 12 (Messy / Lisy-sur-Ourcq), a 24.5 km section worth €80.5m,
- package 32 (Bannoncourt / Thiaucourt Regnieville), a 27.9 km section worth €93.2m,
- package 34B (Saint Eprevres / Baudrecourt) : work has already started on this 11 km section, worth €47.5m.

The total value of these three contracts is 221 million euros.

Press contact:

VINCI : Virginie Christnacht

Tel. : 01 47 16 31 82

Fax : 01 47 16 33 88

E-mail : vchristnacht@vinci.com

Rueil-Malmaison, 08 avril 2003

COMMUNIQUÉ DE PRESSE

VINCI remporte 3 lots de la Ligne à Grande Vitesse Est-Européenne pour un montant total de 221 millions d'euros.

GTM Construction, Sogea Construction et Eurovia, filiales du groupe VINCI viennent de se voir confier par RFF (Réseau ferré de France) 3 des 11 lots de terrassement attribués de la LGV Est-Européenne :

- le lot 12 (Messy / Lisy-sur-Ourcq) d'un montant de 80,5 millions d'euros porte sur 24,5 km ,
- le lot 32 (Bannoncourt / Thiaucourt Regnieville), d'un montant de 93,2 millions d'euros et portant sur 27,9 km,
- le lot 34B (Saint Eprevres / Baudrecourt) d'un montant de 80,5 millions d'euros, portant sur 11 km, et dont les travaux ont commencé.

Le montant total de ces trois contrats se monte à 221 millions d'euros.

Contact presse :

VINCI : Virginie Christnacht

Tél. : 01 47 16 31 82

Fax : 01 47 16 33 88

E-mail : vchristnacht@vinci.com